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Protokoll Alpina rådet 140918 
 
Ulf Lidberg  Niklas Carlsson (ej närvarande) 
Lars Melin (telefon) Ville Bylin  
Ulf Olofsson  Anders Sundqvist 
Inger Nordqvist (ej närvarande) Karin Sundberg (telefon) 
Janne Klein   
Tom Pietilä  (telefon)   
Lasse Kjällberg 

1. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkänns  

Beslut 
* Ulf L. valdes att företräda AR som ordförande ytterligare ett år. AR och tjänstemän skall dock under kommande år på ett tydligare 
sätt tillsammans dela på ansvar och arbete som tidigare legat på ordförande. 
* AR´s syn kvarstår att behovet finns att utveckla en ”NM-serie” för att täcka motivationssteget för nationell elit. Karin arbetar 
vidare med Norge och Finland. 
* Anders Sundqvist ansvarig  för strategiarbetet för nationell verksamhet tillsammans med Inger N, Janne K och Lars K från AR. 
I arbetet skall även de olika arbetsgrupperna involveras kring de sakområden strategidiskussionerna berör.  
* Anders S kontrollerar att det är OK med SOK att vi tar ut deltagaravgift för deltagarna i EYOF 

2.    Lägesrapport   

 a.    Lägesrapport SSF 

Utvärdering av säsongen som varit mycket bra. 

Omförhandling av avtal som blivit klara. Innebär att organisationen kan sättas eftersom finansiering 

är klar. 

 

b.    Lägesrapport Landslagen  

i.     Verksamhet 

WC och EC på läger tre  i Saas Fee.  Fartträning i Zermatt. Bra träning både för dam- och herrlag.  

Jens B tillbaka på skidor och Calle L helt symptomfri. Skador på Douglas H, Magdalena F och Axel B. 

Herr-organisationen fungerar bra med ny  herrchef och tränare. 

Damorganisationen fungerar bra sedan tidigare.  

Team 2019 har haft problem med planering eftersom Juvass varit stängt hela hösten  

 ii.     FoU 

Robert Nilsson reviderar lagens testprogram, Fysprofilen.. Mätning av blodsocker kommer göras 

regelbundet vid höghöjdsträning. 

Via vintersportscenter studeras utrustningssetup i förhållande till skador baserat på materialet men 

också underlag. 

Diskuterades hur resultat av studier på lagen kan föras vidare till gymnasier m.m. 

Anders kommer att ha den kunskapsförmedlande rollen i det arbetet. 

iii.    Ekonomi 

Utfallet för lagens verksamhet är god i förhållande till budget. 

 

c.     Lägesrapport Nationell verksamhet 

i.       Ekonomi (budget/utfall)  

Det ursprungliga budgetförslager från våren, gäller operativt. Inga meddelade avvikelser i utfall mot budget.  

ii.     Skiduniversitetet 

MIU i Östersund, få åkare. Kristina Hultdin tränare 2014-2015 

AR ska arbeta för fler och nya eftergymnasiala alternativ 

iii.    Skidgymnasier 

Ville redogjorde för utvecklingen på RIG i Malung och Järpen 

 

 



       

 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 2 
 

iv.    Utbildning 

Johan Hyllienmark redogjorde för status på årets utbildningar. Totalt är det  ökning av antal anmälda 

till utbildningar. 

Alpin Barntränarutbildning,  syftar till att utbilda barntränarinstruktörer. BoU gruppen, 

regionstränare ska bjudas in att delta 

v.     Tävlingsplanering 

Stomprogrammet inkl. SM- och LVC final arrangörer är klart. 

Saknas fortfarande arrangör för SM i fart. 

vi.   Ungdomsverksamheten  

Skolningsläger 2014-2015 är bokade. 

10 gymnasietränare/läger. RIG tränare har plats och sedan efter intresse. Information sker oktober. 

Anders Sundqvist kommer att delta på skolningsläger 

Longine Event I Val d´siere beslutades troligen bli det en aktiv per nation. Ville kollar vad som gäller.  

Ekonomin: Longine står för alla kostnaderna. 

Nästa AR-möte beslutar kriterierna för vem som deltar. 

 

 d.    Lägesrapport arbetsgruppernas arbete 

i.     Barn & Ungdom 

Ny deltagare från Region 4. Namn när rekryteringen är klar   

ii.    Junior & Senior   

Arbetet startar för stomprogram 2015-2016.   

iii.    Regelgrupp 

Alpina tävlingsregler och alpina tilläggsregler revideras och beräknas vara klara i november. 

Information om nya regler för hjälmar läggs ut på hemsidan 

iv.    Utbildningsgrupp 

Utbildningsgruppen fungerar bra 

 

3.     AR´s aktivitetsplan 

Bifogas 

 

4.    Föranmälda frågor           

a.    Rapport från FIS kongress 

VM Åre-beslutet togs. 

Val av svenska delegater: Nalle Hansson slutade i WC-kommittén, Niklas C valdes som ordförande i samma 

kommitté. 

Övrig representation: 

Executive board:   Niklas Carlsson 

Alpine Rules:   Jalle Forsmark 

European Cup:   Karin Sundberg 

Alpine TD:   Jalle Forsmark 

Classification of Alpine Competition:  Åke Moänge 

Alpine Courses:   Nalle Hansson 

Course inspektor:   Roine Lang 

Al. Youth and  Children Questions:  Lasse Melin. 

 

b.   Organisation Alpint 2014-2015 

Anders Sundqvist ansvarar för nationell verksamhet 

Johan Hyllienmark ansvarar för barn och rekrytering 

Tomas Karlsson ny herrchef för landslagen 

Inga övriga frågor anmäldes till mötet 
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c.    Delrapport Alpina Utvecklingstrappan 

Blå-gula vägen är klar och ska marknadsföras i SkidSverige. Finns med på alla SATU- utbildningar. Ska 

kompletteras med affisch med mer praktisk information 

 

d.    Rapport om BoU arbete med U16 serie 

BoU arbetar med U16 serie och återkommer inom två veckor till AR för beslut 

 

e.    Strategiarbete 

Arbetet har pågått under sommaren för lag och marknadsverksamheten. 

Strategiarbetet är i läge att påbörjas för övrig nationell verksamhet. Anders S kallar de från AR som ska delta i 

arbetet 

Skidor vill – informeras om på alla grenar. Skidor vill är en viktig del i strategiarbetet 

 

f.    Svensk deltagande i EYOF (ungdoms-OS) 

Beräkningar visar att ett deltagande totalt skulle kosta ca 20.000:-. Detta baseras på 750:-/dag i deltagaravgift. 

Beslutas: 

Förutsatt att ekonomin hamnar inom beräknade ramar, är AR positiva till att Sverige deltar.  

 

f.    Ordförande AR kommande år 

AR är sju personer och medlemmarna bör ha egna ansvarsområden för att sprida på arbetet 

Diskussion på nästa möte om arbetsfördelning 

Nästa möte 
Telefonmöte  20/10 2014 Kl. 09.00 
 
   


